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GÖRÜŞ VE ÖNERİLER 
 
Sınavların adil okunması gerektiğini ve klasik tarzda yapılan sınavların bilgi seviyesini ölçmede yetersiz kaldığını düşünmekteyim. Dinazor tarzı 
eğitim ve sınav yöntemleriyle pek ilerleme kaydetmemiz mümkün gözükmüyor. 
 
Son 5. Sınıfta kimse kalmasın herkesin ailesi çocuklarını geri evine dönmesini bekliyor kimileri iş arayacak kimileri dusa hazırlanacak hocalar 
şefkatli olsunlar ve öğrencilere büyüklük etsinler ne olursa olsun son sene herkesin bir umudu var bence kırılmasın kalpler herkes geçsin mezun 
olsun :(  
 
Pedodonti kliniğinde yeni gelen asistanlar hariç diğer asistanlar dan hiç memnun değildim. Mobinge uğradım ve stajdan bırakırlar diye hocaya 
bile söyleyemedi ve psikolojimi ciddi miktarda etkileyen bir olay oldu. 
 
Radyoloji, cerrahi, periodontoloji, endodont, tedavi ve ortodonti stajlarının gayet iyi olduğunu düşünüyorum. Protezde işler yavaş ilerliyor bu 
yüzden staj süresinde hastalar yetişmiyor.  
 



Hocam merhabalar,  kniklerin öğrenciler açısından değerlendirilmesini yapmak gerekirse cok büyük haksızlıklar olduğunu belirtmem gerekiyor. 
Öncelikle periodontoloji stajinda coğu ögrenci haksız yere büte birakildi.  Bute birakilan neredeyse herkes 50 puan almiş. Bu kadar kişinin tam 
50 puan almasi(!) bile hocalarin dahi bizim bilgi ve becerimizi onemsemedigini asil amaclarinin bute birakmak ve olabildigince cok hasta 
baktirmak oldugunu gosteriyor.Bu diger klinikler icinde bu sekildedir. Bizler köle degiliz okulun borcunu veya idamesini saglamak da bizim 
gorevimiz degil fakat bu yuzden bize fazla fazla hasta baktiriliyor.Protez kliniginde kura çekme sacmaligi diye birsey var. Volkan hocanin 
ögrencilere mobbing yaptigini,tum isleri zorlastirdigini dekan hocamiz dahil biliyor fakat bu konuda hic birsey yapmiyor. Suan yaz stajinda olan 
kisilere staj suresince yetistirilmesi imkansiz olan barajlar verilmis. Agustos sonuna dahi volkan şahin kontrolunde bitmeyecek bu kadar hasta.  
Diger fakulteler ogrencilerini haziran basinda mezun ederken bizim fakultede cogu ogrenci temmuz agustos boyunca hasta bakmaya zorlaniyor. 
Bu büte kaldigimiz icin degil kasitli olarak bırakildigimiz icindir.Pedodonti kliniginde ise asistanlar (bu yıl gelenler haric) kendilerini Allah 
sanmaktadir.Ogrencileri surekli surekli koseye sıkıştırıp azarliyorlar bu durumu hocalarimiza soyledigimizde ise hic bir degisiklik olmuyor aksine 
neden hocaya soylediniz diye durumlar daha kotulesiyor. Benim önerim bu konularin duzeltilmesi ve 5. Sıniflarin en erken sekilde mezun 
edilmesidir. Dus calisan,  işe baslamayi bekleyen ve bu firsatlari kasitli olarak birakildiklari büt ve yaz stajlari nedeniyle kaciran bir cok ogrenci 
var. 
 
Önümüzdeki yıllarda endodonti ve pedodonti stajlarının peşi sıra geleceği bir takvim oluşturulmaması gerektiği düşüncesindeyim. Endodonti 
hastalarının 2.seanslarını öğle aralarına sıkıştırmak ve pedodonti stajında, endodonti hastalarına devam etmekte olup 12.30-12.45'de bir 
stajdan çıkıp diğerine koşturmak bize insan olduğumuzu unutturduğu gibi hastaların da insan olduğunu unutmamıza neden oluyor.  
 
Protez kliniği ise benim görüşümce hemen hemen bütün fakültelerde; teknisyen, asistan, hocalar tarafından öğrencilere zulmetmenin sakıncası 
bulunmadığı fikrinin kanıksandığı bir klinik ve bizim okulumuzda bu geleneği sürdürmekte. 
 
Protez stajında kura adaletsizliğinden dolayı çoğu kişi zor durumda kaldık ve gerçekten protez bizi çok zor durumda bırakıyor. Sadece tek staj 
yüzünden okulumuzun uzaması, mezun olamamamız bizi çok stresli ve kaygılı süreçlere itiyor. Hasta bulamamak, endikasyon alamamak gibi 
sebepler gerçekten çok zor durumlar yaşattırıp, kariyerimize başlayamamıza neden oluyor. 
 
Okulumuzun geç bitmesi hem Dus'a girmemize engel oluyor hem iş fırsatlarını kaçırmamıza sebep oluyor. 
 
İlerleyen senelerde endodonti ve pedodonti stajlarının arka arkaya olmaması staja başlayacak arkadaşlara kolaylık sağlayabilir çünkü pedodonti 
gibi zor bir stajdan çıkıp endodonti ikinci seans hastalarına yetişmek gerçekten hem bizler hem öğrenciler için çok zor durum. 
Teşekkürler  



Protez kliniği aşırı adaletsiz ve düzensiz. Periodontoloji de her sene adaletsiz. Öğrencilerin psikolojisiyle oynamayın artık sizin de çocuğunuz 
var. Elimizden geleni yapsak da yetmiyor bu okul için. Bu okulu yazdığıma çok pişmanım. 
  
Diş hekimliği fakültesinde bazı asistanların öğrencilerin önce insan olduğunu ve buraya meslek öğrenmeye geldiğini unuttuğunu gördüm.Kendi 
sıkıntıları öğrencilere ve klinik ortamına taşımamaları gerekmektedir.Bu problemler beraberinde baskı,üzüntü ve adaletsizlik 
getirmektedir.Görüşlerimizi dikkate aldığınız için teşekkür ederim.Gereğinin yapılmasını arz ederim. 


